
假定你是李华，你校打算在进行一次火灾逃生演练，请给你校英国交换生
Tom写封信，邀请他参加。内容如下：1. 消防演练的目的；2. 演练内容

Dear Tom,

In order to enhance our awareness of safety and improve our 
skills in dealing with emergencies, our school is going to hold a fire 
escape drill this Saturday. I am writing to invite you to take part in
it.

As scheduled, the drill is due to be held at 4:00 p.m.,lasting half 
an hour. Before the drill, each student is required to learn some 
basic fire safety knowledge. As soon as the fire alarm sounds, 
everyone will quickly cover their mouths and noses with wet towels 
and charge(冲) down the stairs in order. After arriving at the 
gathering site, some volunteers will practice using fire extinguishers
guided by firefighters.

It’s  a golden chance to learn some practical skills. I am looking 
forward to your active participation.



为了增强我们的安全意识，提高我们处理突发事件的技能，我们学校
将在本周六举行一次消防逃生演习。我写信是想邀请你参加。

按照计划，演习将于下午4点举行，持续半个小时。在演习之前，每个
学生都需要学习一些基本的消防安全知识。一听到火警警报，每个人
立即用湿毛巾捂住嘴和鼻子并且有序地冲下楼。到达集合地点后，部
分志愿者将在消防员的指导下练习使用灭火器。

这是一个学习实用技能的好机会。期待你的积极参与。


